
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-04-15, § 30 

 

 Tid Torsdagen den 15 april 2010 kl 17.00 – 18.50 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat 22 april 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton §§ 1-21, 23-30                Åsa Romson                    Torbjörn Erbe § 22 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande §§ 1 - 21, 23 - 30 

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

 

Hugo Nordenfelt (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S)  

Godfrey Etyang (S)  

Karin Wanngård (S)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M) tjänstgörande 

Aysin Hartzell (M) tjänstgörande 

Björn Gülich (M)  

Gustav Åkerblom (FP)  

Gerd Sjöberg-Granlund (S)  

Hassan Said Mahamed (S)  

Maria Östberg Svanelind (S) §§ 1 - 21 

Fredrik Canerstam (S) §§ 1 - 21 

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  

 
 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lena Bring (M), Daniel Valiollahi (M) och Per 

Ola Bosson (M) samt av ersättarna Harald Eriksson (M) och Christian Carlsson (KD). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var 

också nämndsekreteraren Åse Geschwind, föredragande tjänstemän, 

miljöförvaltningens avdelningschefer och biträdande borgarrådssekreterare Karin 

Dhakal. 

 

 



  

 
 § 30 

Förvaltningschefens information 
 

Margareta Widell från avdelningen Livsmedelskontoroll informerar bl a om antalet 

svenskar som blir matförgiftade varje år, om svårigheter att förstå 

innehållsförteckningen på matvaror och om Salmonella i vissa bladgrönsaker från 

Spanien. 

 

Gustaf Landahl från avdelningen Plan och miljö informerar om en oljeskada på Viking 

Lines Gabriella som inträffade på onsdagen den 14 april. Gustaf Landahl informerar 

även om pågående tillståndsansökan för biogasanläggning i Skarpnäck och om 

tillståndsansökan för att köra speedway på Gubbängens IP. 

 

Miljödirektör Gunnar Söderholm informerar om hur dubbdäcksanvändandet på 

Hornsgatan sjunkit jämfört med förra året. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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